
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1170
Hvilke initiativer vil ministeren tage på baggrund af de oplysninger, der er
fremkommet om, at PET har afholdt receptioner med en kuvertpris, der langt
overgår, hvad man f.eks. må bruge på tilsvarende arrangementer i DR, at
PET har overskredet politiets egne retningslinjer for repræsentation med 30
pct. i forbindelse med en afskedsmiddag, og at PET selv oplyser, at de ikke
har styr på deres udgiftsbilag, f.eks. er en rejseafregning helt bortkommet, jf.
Ekstra Bladets artikel ”Antiterrorpenge brugt på mad og drikke” den 9. sep-
tember 2013?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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